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ZAPYTANIE 

Data wpływu: 25.09.2024 

 

„Składam zapytanie do Marszałka Województwa Warmińsko- Mazurskiego 

następującej treści: 

zgłaszam na V Sesję Sejmiku Warmińsko-Mazurskiego zapytanie w sprawie, czy 

istnieje zagrożenie realizacji którejś z inwestycji na terenie województwa warmińsko-

mazurskiego z Funduszu Spójności? 

W związku z licznymi zapytaniami mieszkańców województwa warmińsko- 

mazurskiego zaniepokojonych brakiem zgody Ursuli von der Leyen na przekazanie nowych 

dodatkowych środków z Brukseli na rzecz odbudowy terenów zniszczonych przez ostatnią 

powódź, z jednoczesnym poinformowaniem przez nią o przesunięciu na ten cel będących już 

w Polsce środków z Funduszu Spójności, proszę o udzielenie odpowiedzi, czy zagrożona 

będzie któraś z zaplanowanych na najbliższe lata inwestycji na obszarze Warmii i Mazur? 

Szanowny Panie Marszałku, biorąc pod uwagę niezrozumiałą i krzywdzącą w ocenie 

wielu Polaków decyzję Ursuli von der Leyen proszę o udzielenie odpowiedzi.  

Proszę o odpowiedź na piśmie”. 

 

                                                                                          

 

   Paweł Piotr Warot 

  

    Radny Województwa  

      Warmińsko-Mazurskiego 
 


